
Verantwoording bestuur ALV 21 november 2024  
 
Arjan  
Sinds de vorige ALV is nog niet veel 1jd verstreken. Het meeste werk dat ik als voorzi:er heb 
gedaan, ging dan ook over de deelname aan de commissie samenwerking, waarvan we op 
deze ALV het eindrapport bespreken. Naast deze werkzaamheden was het samenstellen van 
de programmacommissie een belangrijke klus voor de afgelopen periode, zodat deze zo snel 
mogelijk na de ALV kan kennismaken en begin januari na de officiële instelling goed van start 
kan.  
 
Verder is uiteraard regelma1g overleg met het landelijk bestuur en de voorzi:ers van de 
andere grote afdelingen, zowel rondom de samenwerking met de PvdA op landelijk niveau als 
over poli1eke kwes1es.  
 
De komende periode ga ik me nog richten op het goed afronden van de besluitvorming over 
de samenwerking en de uitwerking daarvan en zal ik mijn opvolger zo goed mogelijk inwerken, 
zodat ik begin januari het stokje netjes kan overdragen. 
 
Dialla 
Vanuit de werkgroep Diversiteit, Inclusie & gelijkwaardigheid hebben we ons ingezet om 
verbindingen te maken met relevante maatschappelijke organisa1es in de Stad. Zo zijn er 
diverse gesprekken geweest met mul1cultureel vrouwencentrum Jasmijn en wordt gewerkt 
aan het organiseren van een ac1viteit voor de vrouwen.  
 
Verder wordt er gewerkt aan het organiseren van een werksessie over DIG-beleid en om te 
komen tot een DIG-agenda voor de komende jaren.   
 
Samen met Tim hebben wij een opzet gemaakt voor teams en gaan we dit nu tot uitvoering 
brengen.  
 
Mocht je nog vragen hebben dan hoor ik het graag. 
 
Jacoba 
Op het gebied van gespreksavonden hebben we ons gericht op het voorbereiden van het 
samenwerkingsadvies. De werkgroepen het gesprek en linkslab zullen het komende half jaar 
weer meer gaan organiseren, beginnend met 12 december.  
 
Bas  
Sinds onze vorige ALV in juni hebben we verschillende leuke ac1viteiten georganiseerd. Zo 
hebben we samen genoten van een gezellige roze brunch, voordat we de Pride Walk 
meededen 1jdens Roze Zaterdag. Ook hebben we elkaar gesproken 1jdens een drukbezocht 



zomerfeest. Zoals ik eerder noemde, zijn we begin dit jaar weer gestart met de serie ‘ZinIn 
GroenLinks’, bedoeld om nieuwe leden die iets willen betekenen voor de par1j te 
ondersteunen. Deze sessies waren zo populair dat het inmiddels onvermijdelijk was om dit jaar 
nieuwe edi1es te organiseren. Daarom moedigen we in november, december en januari 
opnieuw nieuwe leden aan om zich te melden en hun stem te laten horen. Kortom, er gebeurt 
veel. 
 
Gijs 
Het afgelopen jaar was er weinig druk op de financiële administra1e. De uitgaven voor de 
Europese verkiezingen zijn onder het geplande budget gebleven. Na deze verkiezingen zijn er 
slechts minimale kosten gemaakt. Dit sluit aan bij onze strategie om middelen te sparen voor 
de komende Gemeenteraadsverkiezingen in 2026. 
 
De focus van de penningmeester is op dit moment gericht op het afronden van de jaarrekening 
van 2024: Met het oog op de toekomst wil ik melden dat ik na 2024 mijn func1e als 
penningmeester zal neerleggen vanwege mijn verhuizing naar Assen. Ik zal er zorg voor dragen 
dat de financiële overdracht soepel verloopt. 
 
S@jn 
In mijn rol als campagnecoördinator de Europese campagne geëvalueerd en verdergegaan met 
de permanente campagne. Proberen naar wijken te gaan waar we in campagne1jd minder 
komen. De volgende HaH is gepland voor deze zaterdag en dan gaan we naar Beijum. Ook veel 
bezig geweest met nieuwe leden aanspreken en aansporen om ac1ef te worden. Stukje 
scou1ng en mensen enthousiasmeren voor bijvoorbeeld ZinIn GroenLinks of huis-aan-huis’en. 
En elke ALV en BV die ik natuurlijk tot in de puntjes voorbereid. 


